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PROTOKÓŁ NR XXIII/2008 

z XXIII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 11 grudnia   2008 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do 10
30

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych podczas otwarci sesji było 14 radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk    - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodnicząca Komisji OZKiS 

12. Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     15 Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Leszczyk  - Referent UG 

5. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

7.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

8.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

10.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 
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14.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

15. Jarosław Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

 

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

b)  zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

c)  zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania 

„Kraina Wielkiego Łuku Warty”. 

d) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wierzchlesie do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych. 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości nr 520 położonej w Toporowie.  

6. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad  XXIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

Przebieg obrad 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie XXIII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący  Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów, Panią 

sołtys oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować 

uchwały Rada Gminy.   

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek poinformował Radnych. 
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Ponieważ nie było więcej uwag do przedstawionego porządku obrad poddany 

został on pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołu XXII  sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednomyślnie.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Odnotowano   spóźnienie  radnego  Jacka  Młynarczyka   godz.  9.05. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia    

17 listopada 2008r. do dnia  11 grudnia 2008r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania Wójta                              

w związku z tym zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak powiedziała, że projekt Uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji, jednak zachodzi 

konieczność  dokonania przeniesienia w wysokości 78.451 zł jest to dotacja 

przeznaczona  na zakup samochodu dla OSP Łaszew. Zakup samochodu 

dokonany jest na podstawie przekazanej dotacji dla OSP i wówczas  jednostka   

Łaszew łącznie z otrzymaną dotacją  z Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony 

Środowiska w Łodzi przekazuje na  zakup  samochodu strażackiego. 

Łącznie przeniesienia stanowią kwotę 158.451 zł. 
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Ponieważ nie było uwag do przedstawionego tematu Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały                              

Nr XXIII/124/2008 w/w  sprawie. 

Następnie Uchwała podana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2008 rok 

Wprowadzenia  do tematu dokonała Skarbnik Gminy, projekt tej uchwały nie 

był omawiany na posiedzeniach Komisji w związku z tym poinformowała, że 

Ministerstwa Finansów  otrzymaliśmy dotację w wysokości 5.685 zł na 

dofinansowanie kosztów związanych  z wypłatą odpraw dla nauczycieli 

zwalnianych w trybie art. 20 Karty Nauczyciela  a także nauczycieli 

przechodzących na emeryturę  na podstawie art. 88 Karty Nauczyciela w 

związku z tym budżet Gminy po stronie dochodów i po stronie wydatków 

zwiększa się o tą kwotę.  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnik 

Gminy o odczytanie projektu uchwały Nr XXIII/125/2008 w/w  sprawie. 

Następnie Uchwała podana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania 

„Kraina Wielkiego Łuku Warty”. 

Sekretarz powiedział, ze temat ten omawiany był na posiedzeniach Komisji         

i zachodzi konieczność zmiany  nazwy Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Działania, którego członkiem jest gmina  Wierzchlas i tak „Jurajska Kraina 

Warty’ zmienia się na Stowarzyszenie o nazwie „Kraina Wielkiego Łuku 

Warty”, w związku z tym potrzebna jest zmian uchwały.  

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Sekretarza Gminy o odczytanie projektu uchwały Nr XXIII/126/2008 w/w  

sprawie. 

Następnie Uchwała podana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

d) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                 

w Wierzchlesie do podejmowania działań wobec dłużników 

alimentacyjnych. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Lidia Przywojska Kierownik  

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie i powiedział, ze od dnia 
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1 października 2008 roku Gminy maja obowiązek realizowania ustawy z dnia              

7 września 2007 roku  o pomocy osobom uprawnionym do alimentów. 

Przekazanie do GOPS-u  przez Wójta zadania polegającego na prowadzeniu 

postępowania sprawach przyznania świadczeń  z Funduszu Alimentacyjnego 

oraz wydanie w tych samych sprawach decyzji następuje na podstawie  

pisemnego upoważnienia . 

Natomiast przekazanie do Ośrodka Pomocy Społecznej drugiego zadania 

polegającego na podejmowaniu działań wobec dłużników alimentacyjnych 

powinno nastąpić w oparciu o uchwałę Rady Gminy wydaną na podstawie  

art.39 ust.9 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym.  

Ponieważ nie było uwag do przedstawionego tematu  Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Panią Lidię Przywojską o odczytanie projektu uchwały                            

Nr XXIII/127/2008 w/w  sprawie. 

Następnie Uchwała podana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości nr 520 położonej                          

w Toporowie.  

Agnieszka Leszczyk – Referent Urzędu Gminy  poinformowała, że sprawa 

zakupu działki pana Krzysztofa Kurpeta była omawiana na posiedzeniach 

poszczególnych Komisji   i zwróciła się do radnych o zgłaszania uwag.  

Ponieważ nie było uwag do przedstawionego tematu  Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił Agnieszkę Leszczyk o odczytanie projektu uchwały                            

Nr XXIII/128/2008 w/w  sprawie. 

Następnie Uchwała podana została pod głosowanie  

Za  przyjęciem uchwały było 4 radnych, przeciw  było 4 radnych, 7 radnych 

wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została przyjęta . 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

Wójt zabrał głos i powiedział, że w trakcie obrad zakradła się nielogika  dlatego, 

ze w we wcześniejszej uchwale budżetowej zabezpieczone zostały środki  na 

zakup tego gruntu teraz została odrzucona uchwała.  Na nabycie tej działki 

wyznaczony został również termin notarialny żeby te środki wydatkować w tym 

roku.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady.  
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Odnośnie ostatnio głosowanej  uchwały głos zabrał  Sekretarz Gminy                          

i powiedział, że uchwała nie została ani przyjęta ani odrzucona.       

Ponieważ nie została podjęta żadna decyzja  w związku z tym Przewodniczący 

Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek dotyczący przyjęcia bądź 

odrzucenie uchwały. 

Pod  głosownie poddany został wniosek o odrzucenie uchwały za odrzuceniem 

było 14 radnych jeden radny był przeciw .W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych. 

Rada Gminy większością głosów odrzuciła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

ma nabycie nieruchomości nr 520 położonej w Toporowie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał przybyłego na sesję 

Pana Mariusza Stadryniaka  - Dyrektora ds. Obsługi Klienta  Producenta 

Systemów Oczyszczania Ścieków  firmy „Centroplast” . 

Pan Mariusz Stadryniak  powiedział, że na teren gminy realizowane jest zadanie 

polegające na  wykonaniu projektów  dla indywidualnych osób na terenach, 

które zgodnie z przyjętą koncepcja Gminy Wierzchlas mogą  mieć wykonane 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Na dzień dzisiejszy, zaplanowanych jest 

112 przydomowych oczyszczalni, docelowo 86 było zadeklarowanych                       

w kolejnej fazie realizacji tego zadania a teraz pojawiły się problemy,  ponieważ 

mieszkańcy nie są do końca zdecydowani co do wykonania tego typu 

oczyszczalni. 

Zwrócił się do radnych i sołtysów o przybliżenie   mieszkańcom jak najwięcej 

informacji  dotyczących możliwości i sposobu wykonania takiej oczyszczalni.        

Radnym i sołtysom rozdane zostały materiały katalogowe dotyczące  informacji 

na temat  technologii  przydomowych oczyszczalni ścieków, stanowiące 

załącznik do protokołu. 

Wyjaśnił że wykonanie przez indywidualnych odbiorców  przydomowej 

oczyszczalni ścieków  jest korzystne ze względu na obniżenie kosztu wywozu 

nieczystości. Okres istnienia takiej oczyszczalni kształtuje się od 15 – 20 lat.  

Przy opracowaniu projektu i sposobu wykonania  oczyszczalni przydomowej 

brany jest pod uwagę charakter zabudowy, ukształtowanie terenu warunki 

hydrologiczne .   

Przedstawił krótko działanie i funkcjonowanie przydomowych  oczyszczalni    

oraz schemat takiej oczyszczalni zgodnie z załącznikiem.  Koszt rocznej 

eksploatacji  przydomowej  oczyszczalni wynosi ok. 122 zł brutto. 

Następnie zwrócił się do radnych o pytania odnośnie przedstawionego tematu: 
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1. Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek – zapytał ile wzraśnie 

wykonanie  oczyszczalni przydomowej w gruncie słabo przepuszczalnego 

terenu. 

Pan Mariusz Stadryniak, koszt wzrasta ok. 30 – 40% budowy 

oczyszczalni w gruntach gliniastych.  

Powiedział, ze średni koszt budowy oczyszczalni przydomowej                      

w tradycyjnych warunkach wynosi ok. 10.000 zł na gospodarstwo.  

2) Sołtys wsi Łaszew  Jan Błaszczak zwrócił się z propozycją  

przedstawienia bliższych informacji na ten temat na zebraniach wiejskich   

Pan Mariusz Stadryniak powiedział, że nie widzi przeciw wskazań 

odnośnie przybycia na zebrania wiejskie jednak szczegóły należy 

uzgodnić  z Wójtem Gminy.  

3) Radny Jacek Młynarczyk  zapytał  o koszty  budowy oczyszczalni              

w przypadku połaczenia się dwóch gospodarstw (sąsiadów). 

Pan Mariusz Stadryniak – wyjaśnił, że nie widzi możliwości wspólnego 

podłączenia bowiem jest to sprawa indywidualna  każdy sam powinien 

dbać o oczyszczalnię i   nie powinno się łączyć dwóch gospodarstw.  

4) Radny Jerzy Cieślak zapytał  jaką powierzchnię terenu zajmuje 

oczyszczalnia ? 

Pan Mariusz Stadryniak odpowiedział, że powierzchnię ok.8 m
2                    

 

terenu zajmuje zbiornik, a także przy zbiorniku powstają tzw. poletka 

filtracyjne- drenaż rozsądzający,  które zajmuj powierzchnię  od 16 m
2
 do 

56 m
2
 terenu. 

5) Radny Marek Leszczyk zapytał  na jakiej wysokości powinno być 

wyjście  do oczyszczalni  a jeśli będzie za niskie to czy  muszą być 

wykonane przepompownie? 

Pan Mariusz Stadryniak wyjaśniał, że jeśli wyjście do oczyszczalni jest do 

70 mertów w głąb ziemi to nie we wszystkich przypadkach ale                        

w większości przypadków należałoby wykonać przepompownie której 

koszt jest ok.1.400zł. 

6) Radna Bożena Przybyła  mieszka nad rzeką w związku z tym 

zapytała w jakiej odległości od rzeki można by było usadowić 

przydomową oczyszczalnię ? 

Pan Mariusz Stadryniak jeżeli wydzielony jest pas ochronny od strony 

rzeki który przeważnie wynosi ok. 20 metrów i  są to tereny zalewowe, 

które uniemożliwiają budowie przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Można w takim terenie wykonać szambo które będzie szczelne,  i należy 
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określać się wywozami oraz dokumentami potwierdzającymi wywóz 

nieczystości.  

7) Radny Jerzy Cieślak zapytał od ilu osób zamieszkujących dane 

gospodarstwo opłaca się eksploatacja  oczyszczalni przydomowej. 

Pan Mariusz Stadryniak odpowiedział, że dla trzech osób 

zamieszkujących na stałe  wspólne gospodarstwo oczyszczalnia 

przydomowa jest bardzo opłacalna    i korzystna. 

8) Radny Jacek Młynarczyk wszyscy mamy szamba  i w związku z tym 

zapytał czy poosiadane szamba można wykorzystać jako naczynie 

zbiorcze i kiedy osiągnie maksymalny poziom to ścieki przelane zostaną 

do przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Pan Mariusz Stadryniak- wyjaśnił nie jest opłacalne wykorzystanie 

starych zbiorników ponieważ sa to duże koszty modernizacji, jednak 

każdy taki przypadek należałoby rozpatrywać indywidualnie  ponieważ  

zależne jest to również od liczby osób zamieszkujących dane 

gospodarstwo domowe.   

 

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował Panu  Mariusz Stadryniakowi za przybycie na sesję                     

i udzielenie wyjaśnień. 

 

Punkt 6  

Interpelacje wolne wnioski i zapytania.  

 

1) Radny Jacek Młynarczyk  zwrócił się do Wójta o wyjaśnienia                   

i uregulowanie stanu prawnego dotyczącego przesunięcia ogrodzeń na 

ulicy Spokojnej w Wierzchlesie  i  sporządzenie listy wszystkich 

mieszkańców tej ulicy, wykaz płaconych przez nich podatków jak 

również powierzchnie działek które przekazane zostały gminie w celu 

poszerzenia drogi. Radny  wnioskował o zajecie się tematem na 

najbliższym zebraniu wiejskim.  

Wójt powiedział  że zajmie się tym tematem. 

 

2) Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak zgłosił skargę na zła jakość wody  

która płynie w Łaszewie woda jest brudna i ma żółty osad. 

Wyjaśnień  udzieliła Pani Sabina Dura inspektor ds. wodociągów, że 

obecnie Łaszew zaopatrywany jest z wodociągu Mierzyce, jak również 
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z niego zaopatrywane są miejscowości Jajczaki i Strugi, a z tych 

miejscowości nie ma monitów o zlej jakości wody. Natomiast                      

z Łaszewa sa cały czas skargi na „brudną” wodę. Zwróciła się do 

Sołtysa  o zgłoszenie  telefoniczne w dniu w którym z kranów płynie 

zła woda wówczas   pobrana zostanie ta woda do badania. 

 

3) Radny Paweł Pakuła -  zapytał Pani Sabiny Dura czy jest możliwość 

podłączenia jednego mieszkańca Łaszewa Rządowego Pana 

Kozakowskiego  do sieci wodociągowej, ponieważ do tej pory 

korzystał z własnej studni, a obecnie brakuje mu wody w ujęciu. 

Pani Dura wyjaśniła, że 3 lata temu prowadzone były rozmowy                   

z Panem Kozakowskim  dotyczącym podłączenia do sieci 

wodociągowej i nie skorzystał wówczas, a obecnie ma przeszkód do 

wykonania takiego przyłącza tylko, Pan Kozakowski chce aby koszty 

podłączenia do sieci  pokryła gmina. Natomiast Gmina nie dotuje 

pojedynczych i indywidualnych podłączeń  do sieci wodociągowej.  

Przewodniczący Rady Gminy, powiedział, że gmina nie będzie 

finansowała indywidualnych przyłączy wodociągowych. 

4) Sołtys wsi Wierzchlas  A Leon Makielak zwrócił się z prośbą do 

Wójta i radnych gminy o wsparcie zgłoszonego wniosku dotyczącego 

sfrezowania drogi wojewódzkiej w kierunku Krzeczowa i aby 

zlikwidowane zostały muldy. Prosił o  udzielenie odpowiedzi na 

piśmie w tej sprawie. 

Druga sprawa  skrzyżowania w Wierzchlesie na które miała przyjechać 

Komisja i do tej pory nikogo nie było. Sołtys zaproponował aby na 

tym newralgicznym skrzyżowaniu wykonać rondo, które 

ograniczyłoby prędkość kierowców i zwiększyło bezpieczeństwo 

mieszkańców. 

Kolejna sprawa to kiedy oddany zostanie do użytku maszt telefonii 

komórkowej w Wierzchlesie oraz  jak przedstawia się sytuacja budowy 

obwodnicy wokół Wielunia. 

Wójt wyjaśniał, ze droga przebiegającą w kierunku Krzeczowa jest 

drogą wojewódzką  i docierały  już wcześniej informacje, że 

samochody o niskim zawieszeniu  ocierały się o powstałe muldy na tej 

drodze. Wysłane zostało pismo do Zarządcy Dróg Wojewódzkich 

oryginał znajduje się w dokumentach Samorządowych i można 

zapoznać się z jego treścią. W piśmie tym Wójt zwrócił się o poprawę 
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stanu nawierzchni znajdującej się obecnie, w fatalnym stanie jednak   

do tej pory nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

Druga sprawa która się z tym wiąże to kwestia skrzyżowania w 

Wierzchlesie i najróżniejszych koncepcje jego rozwiązania a ostatnia 

propozycja rodziców żeby  postawić osobę przeprowadzającą dzieci 

przez jezdnie  i zatrzymywał kierowców. Na wykonanie ronda nie ma   

miejsca.  Ponadto niedawno przeprowadzony został przetarg na 

projektanta drogi wojewódzkiej  na odcinek Ruda – Krzeczów.  

Następnie projektant przystąpi do powołania komisji w skład  której 

wejdą przedstawiciele samorządu i opracowana zostanie koncepcja 

rozwiązania istniejących problemów na tym docinku drogi.   

Odnośnie telefonii komórkowej Wójt wyjaśnił, że są dwa tematy 

pierwszy to postawiony maszt w Wierzchlesie i teraz trwają procedury 

pozwalające na eksploatację telefonii,  trwa   również tyle samo czasu 

co uzyskanie pozwolenia na budowę, bowiem wszystkie instytucje 

musza wydać pozwolenia na eksploatacje i użytkowanie obiektu, które 

ostatecznie zatwierdza  nadzór budowlany.  

Druga telefonia to maszt w Kraszkowicach na który uzyskane zostało 

już prawomocne pozwolenie na budowę. Inwestor ma już wszystkie 

materiały niezbędne do wykonanie takiego masztu i prace rozpoczną 

się w na dniach. 

Wójt nadmienił, ze  Dyrektor Dróg Krajowych Bogusław  Orzeł 

powiedział, że wykupionych jest pod obwodnicę ok. 80 -90 % gruntów 

pozostała jeszcze część do wykupienia, jednak  więcej informacji 

można uzyskać z lokalnych gazet bowiem nadal trwają prace nad tym 

zadaniem.  

 

5) Radna Bożena Przybyła  zwróciła się z interpelacją dotycząca 

poprawienia stanu nawierzchni i załatanie dziur na odcinku 

Krzeczowa, oraz wnioskowała o oczyszczenie rowu w Krzeczowie, 

ponieważ mieszkańcy powiedzieli, że jak rów zostanie oczyszczony to 

wówczas będą o  niego dbali, ale nie w obecnym momencie kiedy jest 

tak bardzo zanieczyszczony.  

Wójt powiedział, że między Wierzchlasem a Kraszkowicami 

postawiony został nowy przystanek autobusowy i w jego okolicy  po 

lewej stronie powstałą przepaść ponieważ nie wypełnione zostało 

pobocze co  powodowało   zagrożenie bezpieczeństwa szczególnie dla 
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rowerzystów, po prośbach Wójta wypełnione zostało to destruktem, 

dlatego odnośnie dziur Wójt powiedział, że zwróci się z pismem              

o poprawę stanu nawierzchni, jak również przywołany zostanie                    

w treści pisma temat oczyszczenia rowu.  

6)  Radna Barbara Puczkowska zabrała głos odnośnie pobocza  na 

ulicy wieluńskiej w Kraszkowicach  obok przystanku  ponieważ  prace 

tam nie zostały zakończone  zrobiony został tylko niewielki odcinek 

resztę pozostało nieskończone.  

Wójt powiedział, że również na to zwróci uwagę  aby zostało to 

skończone. 

 

7) Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska zwrócił uwagę na 

dziury na przystanku autobusowym w Kraszkowicach, dwa lata temu 

wykonana został tam asfalt ale obecnie powstały bardzo duże dziury             

i należy coś tym zrobić.  

 

Ponieważ nie było więcej wniosków i interpelacji Przewodniczący Rady 

gminy Artur Piosczek  złożył wszystkim radnym , sołtysom                                

i pracownikom Urzędu Gminy z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia życzenia wszelkiej pomyślności w życiu osobistym                         

i zawodowym , wszystkiego dobrego  przede wszystkim zdrowia,  

wytrwałości, zadowolenia i spokoju.    

 

Punkt 8 

 

Zakończenie obrad  XXIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 10
30

. 
 

 


